
To jest część komentarzy z 1930 
z dnia 6 października 2024  6-102024 

To jak mamy zmanipulowane społęczeństwo to głowa boli: 

Beata Pendyk 

Skurwysyństwo wyższej marki!!! Pojebane władze!!Co za ludzie tam pracują??? Wyzuci z emocji i 
uczuć!! Pieprzone roboty!!! Potem będzie biadolenie i zdziwienie dlaczego kolejne dziecko popełnia 
samobójstwo !!!!życzę tym skurwysynom którzy siłą wynosili tę dziewczynkę żeby do końca swoich 
dni słyszeli jej krzyk i błagania, niech im to sen z powiek spędza każdej nocy!!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

1,3 tys. 

 

Anna Zielinska Kolinska odpowiedziała 

 · 

45 odpowiedzi 

 

 

Halina Koszela 

Nie mogę na to patrzeć, prawdziwe kochający ojciec nie zgotował by własnej dziecku takiej gehenny. 
Tą dziewczynka bedzie do końca życia z tymi przeżyciami. 

 2 dni 

 Wrr 

 Odpowiedz 

842 

 

Agnieszka Staszewska odpowiedziała 

 · 

83 odpowiedzi 

 

 

Renata Skóra 



Kim pani jest pani adwokat czy kto żeby takie pierdoły pieprzyć że nie ma przeciwwskazań żeby 
dziecko było z ojcem niby taka uczona a taka debilka która nie rozumie potrzeb dziecka co się dzieje 
na tym świecie? 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

482 

 

Bar Gri odpowiedziała 

 · 

81 odpowiedzi 

 

 

Paweł Synowiec 

Gdzie jest minister sprawiedliwości? 

Pisze z małej litery ponieważ jest nikim, jak można narażać to dziecko na taką traume. 

Co się dzieje?...... 

Panie Premierze apeluję by zwrócił pan uwagę na patologię Polskiego wymiaru sprawiedliwości i na 
swoich ministrów, to jest hańba !!!!!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

380 

 

Dagmara Gumienna odpowiedziała 

 · 

26 odpowiedzi 

 

 

Zdzislawa Elisabeth Bobrowski 

Co za sad,niech ich szlag trafi,Biedne dziecko 



 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

519 

 

Paweł Synowiec odpowiedział 

 · 

11 odpowiedzi 

 

 

Hanna Falińska 

Czy to policja czy gestapo żeby w tak drastyczny sposób odbierać dziecko . 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

195 

 

TUPAK AMARU odpowiedział 

 · 

39 odpowiedzi 

 

 

Rafał Gawrysiak 

Nie mogę tego przezyc Co to dzieciatko musiało przezywac Żaden policjant nie powinien się 
podjąć takiej akcji jeśli tylko ma serce i sumienie a ta bezczelna Pani adwokat to dzieci raczej nie ma, 
suczysko Chyba nie zasnę, wciąż w głowie tkwi wołanie o pomoc tego dziecka!!! Ta sprawa powinna 
być tak naglosniona, bo dziecko zasługuje na spokój i ochronę a nie takie emocje w tym wieku  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

210 

 



Rafał Gawrysiak odpowiedział 

 · 

7 odpowiedzi 

 

 

Lider wśród fanów 

Aga Aga 

Polskie prawo ,  tylko krzywdzą dzieci takim chorym systemem  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

280 

 

Kamila Rezmer odpowiedziała 

 · 

8 odpowiedzi 

 

 

Joanna Tokarczyk 

Teraz ojciec sprzedaż córkę bogatemu islamiscie szoku bo pewnie tyko o to chodzi skoro się nigdy nie 
interesował własnym dzieckiem  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

138 

 

Anna Komor odpowiedziała 

 · 

20 odpowiedzi 

 

 



Rafał Gawrysiak 

Skurwysyny!!! Aż czekać, kiedy wydarzy się tragedia, wtedy będzie szukanie winnych... Aż serce peka

 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

222 

 

Ania Ant odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Zofia Buczkowska 

Czy wy jesteście normalni? Jak można tak poniewierać dzieckiem, narażając na taki stres. A ciągle 
wszyscy powtarzają o znecaniu się psychicznym i fizycznym nad dziećmi to przestępstwo. To znaczy, 
sąd popełnił przestepstwo nakazując przymus. Sędzia wydający ten wyrok powinien zostać 
zawieszony i ukarany. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

127 

 

JusƟne Koc odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Renata Skóra 

Niech to szlag trafił te kuźwa polskie prawo gdzie był tatuś jak matka dziecka umierała ? 

 2 dni 

 Lubię to! 



 Odpowiedz 

89 

 

Anna Pasik odpowiedziała 

 · 

17 odpowiedzi 

 

 

Grazyna Fiedukowicz 

Patologia Polskiego systemu . 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

149 

 

Elżbieta Szczygieł odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Rafał Gawrysiak 

Sprawiedliwości w tym kraju to nigdy nie było... Dziecko się w Polsce wychowało, znalazło szczęście i 
spokój wewnętrzny a nagle pojawia się jak że "kochający ojciec"... A gdzie był, kiedy to dzieciatko go 
potrzebowało, poczuć bliskość i opiekę??? A Sąd? Dramat... Dla mnie ten ojciec to śmieć a 
dziewczynka powinna być tam gdzie jest szczęśliwa dla własnego poczucia bezpieczeństwa i spokoju 
ducha... Przepraszam wszystkich, ale nie moge  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

59 

 

Janina Gniadzik odpowiedziała 



 · 

6 odpowiedzi 

 

 

Mateusz Walendowicz 

Kuratorka która była tego świadkiem i nie zareagowała mając na uwadze dobro dziecka powinna 
siedzieć. Wszystko można bylo zrobić w cywilizowany sposób bez traumy dla tego dziecka. Serce pęka. 
Ciekawe czy interesuje się co dalej się dzieje z tym dzieckiem? Nasz Polskie prawo nie raz już pokazało 
że jest przeciwko swoim obywatelom. Wstyd dla Policji dla Kuratorki i każdego kto brał tam udział. 
Każdy powinien być pociągnięty do odpowiedzialności za to co zrobili tej biednej dziewczynce. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

63 

 

Elżbieta Szczygieł odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Danuta Łoś 

Tragedia jak tak można traktować bezbronne dziecko .Dziewczynka straciła matkę to była dla niej 
ogromną trauma.Teraz bezduszni ludzie zabrali ją w obce środowisko.Serce pęka . 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

76 

 

 

 

Małgorzata Przygoda 

Oj coś czuję że tatuś handlem ludźmi się zajmuje... 

 2 dni 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

28 

 

Danuta Jud odpowiedziała 

 · 

8 odpowiedzi 

2 godz. 

2 godz. temu 

 

 

Sylwia Sylwia 

Polski wymiar niesprawiedliwości w pełnej krasie, dzieci wyrywane wbrew ich woli i dobru z domów 
miłości, a pozostawiane w patologii, w rękach katów. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

92 

 

 

 

Róża Leonczak 

To nie ojciec to bydle Dziewczynka nie dość że będzie miała traume na cale życie to jeszcze nie 
wiadomo co jej tam w Belgii zrobią.Dziecko nie zna języka ludzi nawet nie bedzie mogła nikogo o 
pomoc poprosić ,a Pani Adwokat ktora mowi o całym kontekście to nich sie w łeb pieprzenie gdzie tu 
kontekst ojciec 2 godziny z dzieckiem sie spotkał to nie ojciec gdzie byl przez tyle lat.Raptem sobie 
przypomniał,że ma córkę .Dla dziewczynki to obcy facet, który jest tylko dawca nasienia niczym 
innym. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

47 

 



Ma Stel odpowiedział 

 · 

2 odpowiedzi 

10 godz. 

10 godz. temu 

 

 

Małgorzata Grzesiok-Żurek 

To jest szokujące co za sądy w Piasecznie są w Polsce.Jak dziecko jest urodzone w Polsce jest 
obywatelem polskim powinno być chroniona .Biologiczny ojciec musi nawiązać więzi z dzieckiem 
jeżeli tego nie robił to świadczy że nie ma uczuciowego związku z dzieckiem 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

33 

 

Jadwiga Dąda odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Sylwia DżiDi 

Patologia, sąd wydał dziecko w obce ręce, bo człowiek, który tyle lat się nie interesował to nie ojciec... 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

37 

 

Joanna Melcher odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 



 

Paweł Synowiec 

Dodam, panie Premierze jak ktoś taki rodzinny jak pan może pozwolić na taką patologie .......no chyba 
że ma pan w dupie takie duperele 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

34 

 

Mariusz Parzynowski odpowiedział 

 · 

5 odpowiedzi 

 

 

Małgorzata Gibała 

...Dobro dziecka, jako podstawowa zasada w każdej decyzji sądowej, powinno zawsze stać na 
pierwszym miejscu, niezależnie od prawnych definicji rodzicielstwa. Tu pojawia się fundamentalne 
pytanie: co jest większym dobrem? Czy więź biologiczna, czy ta budowana przez lata wspólnego życia, 
codziennych trosk i radości? 

Sytuacja, w której dziecko jest siłą odebrane z domu, w którym czuje się bezpieczne, zbudowała 
trwałe relacje i miłość z zastępczymi rodzicami, jest pogwałceniem praw dziecka!. Zastępczy rodzice, 
którzy przejęli na siebie odpowiedzialność za opiekę, stali się dla tego dziecka prawdziwymi rodzicami 
w najgłębszym sensie tego słowa.KwesƟa wyjazdu dziecka za granicę do biologicznego ojca, 
szczególnie jeśli dziecko nie wyraża chęci takiego ruchu, wydaje się podważać fundamentalną zasadę 
respektowania jego woli i dobra. Troska o dziecko, które jest wrażliwe i jeszcze nie w pełni 
ukształtowane polega na tworzeniu dla niej świata pełnego miłości, stabilności i poczucia 
bezpieczeństwa.Polska, podobnie jak inne kraje, powinna nie tylko dbać o prawo do tożsamości, 
języka i kultury swoich dzieci!, ale także walczyć o ich dobro!, oparte na tym, co dla nich jest 
najlepsze, a nie na zasadzie ślepej lojalności wobec biologicznych więzi!. Siedmioletnie dziecko, które 
potrafi wyrazić swoje emocje i pragnienia, powinno być wysłuchane, a jego potrzeby i odczucia 
uwzględnione w decyzjach dotyczących jego przyszłości. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

45 

 



Elizabeth Wild odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Henia Rychter 

Straszne,jeszcze nie wiadomo co czeka to dziecko za granicą,nie wyobrażam sobie 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

37 

 

Anna Pasik odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Anna Jędrasik 

Nie patrzą co to dziecko idczuwa.Jaka będzie pdychika tego dziecka.Masakra.  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

61 

 

 

 

Basia Kośka 

Boże biedne dziecko..co za sądy że dziecka nie chcą wysłuchać to jest nie do pojęcia  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



26 

 

Karolina Gońca odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Anna IZ 

Co za skurwiel pseudo ojciec nagle sobie przypomnial po 8 latach ze ma dziecko to sie w głowie nie 
miesci co sie teraz dzieje z dziewczynką ? 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

16 

 

Renata Wawrzyniak odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Jadwiga Kaczmarek 

Zwierzęta nie wyrzuca się z domu  a tu człowieka wyrzucić jak tak można 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

39 

 

 

 

Anna Halina Brzozowska 



SEDZINA PIEPSZY BZDURY BEZ POJECIA RAZEM Z TYMI WSZYSTKIMI DEBILAMI OD ZIELONEGO LADU. 
jA MOJEGO OJCA NIE KOCHLAM NIGDY I TO NIE PRWDA ZE DZIECKO MUSI MIEC KONTAKT W OJCEM! 
MOJ POJAWIAL SIE I ZNIKAL I CALE ZYCIE BYL MI OBOJETNY NIGDY NIE CZULAM POTRZEBY 
KONTAKTOW Z NIM PANI SEDZINO. PANI ZNA TEORIE BZDURNA A JA ZNAM PRAKTYKE. NIE BYL 
PATOLOGIA TO OBESRANY INTELIGENT I JESLI TA DZIEWCZYNKA JEST ZWIAZANA Z TA RODZINA TO 
ZOSTAWCIE TO DZIECKO W SPOKJU. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

13 

 

Paweł Synowiec odpowiedział 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Iwona Pabian 

Proszę to nagłośnić niech te sądy to widzą co się dzieje co to są za ludzie w tych sądach. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

20 

 

Arkadiusz Gustyn odpowiedział 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Elżbieta Sobiech 

UE mówi o prawach dziecka, które łamie i doprowadza do nieszczęścia. Ta pseudo adwokat to 
zwyrodniała, która doprowadza do takiej traumy dziecka. Te dziecko, nie wybaczy jej tej policji i temu 
systemowi, do końca życia. Złamali jej życie i życzę tej adwokat by nigdy nie zaznała spokoju, na jawie i 
w śnie, by słyszała przez całe swoje życie rozdzierajacy krzyk tego dziecka.Bandyci, besƟe 

 1 dzień 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

15 

 

Bożena Czarnik odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

8 godz. 

8 godz. temu 

 

 

Kamila Rezmer 

Najpewniej to dziecko zostanie przez ojca oddane do Dunskiego domu dziecka, bo się boi 
najwyraźniej ojca (wytrzymywało z nim 30 minut).. To juz bardzo dużo mówi 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

31 

 

 

 

Hanna Pazola 

Boże gdzie jest polskie prawo ludzie co wy robicie co to za ojciec co nie interesował się nią a teraz siła 
ja bierzecie boże potwory 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

11 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 



 · 

4 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Kasia Chmara 

Te dziecko będzie teraz nie dostosowane społecznie, bo będzie żyło z taką trauma, na która żadne 
terapię nie pomogą. Szlag niech trafi polskie prawo, rząd, sądy itp. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

20 

 

 

 

Kamila Kama 

Serce pęka i buzuje we mnie złość patrząc na krzywdę dziecka . To jest absurd 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

23 

 

 

 

Artur Zulus 

Prawo do dupy i ludzie którzy je egzekwują 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

27 



 

 

 

Aga Rałowicz 

Kochający ojciec nie pozwoliłby na taką sytuację !!!!!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

20 

 

 

 

Graczyk Magdalena 

Brawo polskie prawo . Taka małą dziewczynkę tak szarpać . Co to za sąd boją się UE no żenada 
poprostu . Taka trauma zostanie w tej biednej malutkiej dziewczynce na zawsze  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

20 

 

 

 

Aneta Sikorska 

Kurczę! Nie dbają o dziecko, torturują, znęcają się, mordują- nikt nic nie widział nic nie słyszał, mają 
gdzieś. A jak rodzina dba o dziecko, kocha je to siłą mimo wszystko je zabierają i oddają komuś kto tak 
naprawdę dla dziecka jest obcym człowiekiem bo mimo pokrewieństwa dziecko nie zna własnego 
ojca  Straszne mamy to prawo w Polsce  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

12 

 



Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Grażyna Nowicka-Sędek 

A gdzie Rzecznik Praw Dziecka ? Tyle ludzi dookoła i nikt nie był w stanie przerwać tego dramatu. 
Dorośli w których dziecko upatruje wsparcia, poczucia bezpieczeństwa stali się oprawcami. 
Współczuję ludziom, którzy otoczyli ją miłością i opieką, oni również są ofiarami. O ilu jeszcze takich 
dziecięcych ofiarach usłyszymy zanim prawo faktycznie zacznie bronić dziecka... 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

12 

 

Joanna Kulas odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Iwona Sawiak 

Jeszcze ta adwokat idiotka, tłumaczy i jakieś pokrętne argumenty przedstawia. Żeby nie wiem jakie 
pieniądze dostała to normalny człowiek nie powinien bronić takiej sprawy. Co za chorzy ludzie, chory 
system. Niedługo strach będzie rano z łóżka wstać, bo nie wiadomo co dzień przyniesie. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

8 

 

Bożena Czarnik odpowiedziała 



 · 

2 odpowiedzi 

8 godz. 

8 godz. temu 

 

 

Gabriela Gabriel 

Sędzia, który wydał to dziecko ojcu w ten sposób powinien zostać ukarany.Co to za prawo, które 
krzywdzi dziecko.Wyrywa z domu , rodziny do kompletnie obcego człowieka i środowiska. Ojciec przez 
7 lat nie miał kontaktu z dzieckiem, nie zabiegał o to ....co to za szujostwo... 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Wioleta Wójcicka 

Ja pierdle tego nie da się oglądać, co za chory pieprzony świat Co za chore instytucje i bezduszne 
przepisy Biedne dzieciątko serce pęka szok  A potem jak wydarzy sie tragedia oczywiście będzie 
szukanie winnych .... Tak dziala nasz chory kraj  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

8 

 



Ewa Warzyńska odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Agnieszka N. Imiołek 

Nie to nie na moje nerwy biedna  co to za prawo co to za ojciec  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

10 

 

Maciek Jasiński odpowiedział 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Marta Wiśniewska 

koszmar na cale zycie..... 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

11 

 

 

 

Katarzyna Gaworska 

To jest dobro dziecka? 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



12 

 

 

 

Gabriele Kopec 

Szkoda tego dziecka 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

12 

 

 

 

Magdalena Melnik 

Masakra dziecko to nie jest czyjaś własność 8latka sama powinna zdecydować a Ojcu jakby zależało na 
dziecku to stopniowo zbliżałby się do niego nie wyobrażam sobie gdy ktoś zabiera dziecko tak bez 
relacji to jest jakaś chora akcja. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

8 

 

 

 

Roman Cerekwicki 

Serdecznie współczuję rodzinie zastępczej i ines wiem coś o tym 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

8 

 

 



 

Bozena Reckweg 

Para prezydencka na wukraine pojechała okazać wsparcie obcym dzieciom . Polskie dzieci nie są dla 
nich ważne 

Sądy Polskie prowadząc przemoc wobec dziecka sa przestępcami . Pozbawiając ją praw człowieka 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

10 

 

Jadwiga Dąda odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Anna Orzechowska Caputo 

Nawet nie zadbali o to zeby odbylo sie to w cywilizowany sposob! Biedne dziecko! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

9 

 

 

 

Małgorzata Spigiel-Wojtyńska 

ZNISZCZYLI ŻYCIE DZIECKU ,TRAUMA NA CAŁE ŻYCIE .. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 



Ma Stel odpowiedział 

 · 

1 odpowiedzi 

10 godz. 

10 godz. temu 

 

 

Sil Wia 

BesƟa a nie ojciec!!! Jak mozna.. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

9 

 

 

 

Bogumiła Kijanka 

Biedne dziecko, co za tyran  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 

 

 

Jolanta Karolak 

tatuś po 7 latach......sobie o niej przypomniałlbyyyyyyyyyydlak do potęgi entej 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 



8 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Joasia DeDwa 

Dobro dziecka podobno najważniejsze  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 

Elżbieta Szczygieł odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Małgorzata Pękala 

Co to za sędzina bezduszna zła nie patrzy na dobro dziecka urodzone w Polsce obywatelka naszego 
kraju wywalić na zbity pysk jak można wyrwać dziecko z jego znanego środowiska i oddać do Belgii 
obcemu facetowi który nie interesował się córką. To nie kobieta ta cała sędzina do sprzątania ulic!!!!!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

6 

 

 

 



Beata Maria Magiera 

Aż mnie wątroba boli jak patrzę na to... Dlaczego dorośli krzywdzą dziecko i to odbieranie dziecka 
straszne 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 

 

 

Teresa Ostapowicz 

Sąd zasądza jak chce, nie ma żadnych praw ,to jest bezprawie ,bardziej krzywdza jak pomagają. To 
przerażające dramat 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

8 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Wiesława Kaniasty 

Boże ratuj!!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

6 

 



Grazyna Snela odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Katarzyna Kępińska 

Skoro ojciec się nie interesował niech zostawi dziecko w spokoju...!!!najpierw niech znuduje relacje z 
dzieckiem a nie tralmy robi !!!okropne !!! Tak nie można...biedne dziecko !!!mialo miłość i opiekę jak 
ma się czuć psychicznie !chory kraj !! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

7 

 

 

 

Irmina Łasz 

Skandal,gdzie dobro dziecka . 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

5 

 

 

 

Marzena Michalik 

To co się wydarzyło i w jaki sposób jest nie do pojęcia! Krzywda jaka została wyrządzona temu dziecku 
jest nie do wyrównania! Jak można posunąć się do takich aktów przemocy??? Nie mogłam tego 
oglądać jako obca osoba. Nie wiem jak poradzić sobie jako to dziecko i jego bliscy... Krzyk i strach tego 
dziecka rozrywa serce. 

 1 dzień 

 Lubię to! 



 Odpowiedz 

 Edytowano 

4 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Hania Skowron  ·  

Obserwuj 

Co za sk.......wysyn wydał taki wyrok  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

4 

 

 

 

Katarzyna Słowikowska 

…i to polskie władze odbierają rodzinie dziecko urodzone w Polsce i wydają je ojcu, które z dzieckiem 
nie ma więzi. W tym świecie nie bierze się pod uwagę zdania dziecka, jego uczuć! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

4 

 

 

 



Jacek Dz 

Brak mi słów na to co zobaczyłem. To nie ojciec to jakiś kurwa sadysta. Brak zainteresowania przez 7 
lat a teraz nagle kochany tatuś. Czy on ma świadomość że te dziecko już nigdy nie będzie tak 
szczęśliwe jak wcześniej pomimo śmierci matki ? Ta biedna dziewczynka nigdy Cię Huju nie pokocha . 
A takie prawo i sądy a w szczególności tą bląd papugę to mam nadzieję że życie ukażę. Pamiętajmy że 
pieniądze to nie wszystko 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

4 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Grzegorz Stochaj 

Bydlaki, zaszczyt wstąpić do policji? To największa hańba, armia chłopów wyrywa spanikowane 
dziecko, zapewne dumni z siebie, oby życie było sprawiedliwe i żebyście wszyscy przeżywali taki 
dramat jak ta dziewczynka życzę wam z całego serca. Policja, sądy i ta adwokatka, ludzie odrealnieni, 
potraktujcie wszyscy w taki sam sposób swoje dzieci o ile je macie 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

6 

 

 

 

Paweł Kulpa 

Na taką władze głosowaliście uśmiechnięta Polaka wstyd. 

 2 dni 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

5 

 

 

 

Honorata Anna Stankowska 

A później się dziwią że dziecko zaczyna mieć problemy, wpada w złe towarzystwo, że schodzi na dno 
społeczne, no przecież ona już jest okaleczona, teraz po takich akcjach jest praktycznie skazana na 
porażkę, na to że nogą jej się powinie, jeśli nikt o nią nie zadba teraz, nie zajmie się jak powinien, 
biedne dziecko przez skurwysynstwo własnego biologicznego ojca może mieć zjebaną przyszłość bo 
jej psychika została tak bardzo okaleczona że jeśli teraz zaczęła by terapię w stronę wyleczenia tej 
traumy, to skończy jak dobrze pójdzie po 24 roku życia qrwa mac!!! Jakim skurwysynem trzeba być by 
własne dziecko tak potraktować!!! 

Odrazu kojarzy mi się mój były.. prosiłam, błagałam, płakałam by się ogarnął bo dziecko mamy, to 
zamknęli go 3 dni przed pierwszymi urodzinami małej. Odeszłam od niego, I jak mała miała 4 lata 
poznałam mojego obecnego, a że on niemiec, żeby mała mogła ze mną żyć za granicą, musiałam do 
sądu wnioski pisać o pozwolenie na pobyt stały, I ograniczenie praw jemu. Do dziś nie interesuje się 
dzieckiem (córka ma już 18 lat), ale w dniu rozprawy stwierdził że chciałby odnowić kontakty z nią 

 nawet sędzia się śmiał, a on nie potrafił powiedzieć ile lat ma córka i daty jej urodzenia  więc 
się go zapytał sąd czy to nie jest przypadkiem tak że to fakt że poznałam kogoś z kim układam sobie 
życie go tak ruszył, I aby tylko mi nie wyszło, abym nie mogła zacząć od nowa, chce nagle kontaktu z 
małą, nie umiał odpowiedzieć  sąd stwierdził że jeśli mu zależy niech się postara, Niemcy to nie 
druga strona świata, to nie inny kontynent, że jak się postara to dojedzie co jakiś czas by zobaczyć 
córkę, a wtedy zobaczymy dalej, oczywiście nie tylko nigdy nie przyjechał, nigdy nawet nie zadzwonił, 
ani nie napisał do małej, tak wielki interes miał w tym by mieć kontakt z córką  

Dzisiaj ma młoda już 18 lat, ale patrząc na to co się dzieje w polskich sądach, wcale by mnie nie 
zdziwiło gdybym umarła przed jej pelnoletnoscią, że sąd kazał by małej wracać do ojca, totalnie 
obcego gościa, którego ostatni raz na oczy widziała trzy dni przed pierwszymi urodzinami, toż to qrwa 
chore ale właśnie tak y było w tym chorym kraju  nie pojęte, no tragedia! 

Ale jakim zepsutym od środka człowiekiem trzeba być by na siłę chcieć wziąść dziecko tylko po to by 
swojej byłej "dojebać" lub dla lasy, bo mi się wydaje że ten "tatus" tu to na kasę liczy od państwa, no 
przecież kochający ojciec miałby kontakt z dzieckiem od zawsze.. 

Biedna dziewczynka, współczuję jak bardzo musiała się bać w każdej tego typu sytuacji  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

5 



 

 

 

Iwona Moriya 

Szok co za system , horror dla dziecka !!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

9 

 

 

 

Monika Sikor 

Coś strasznego !!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

5 

 

 

 

Iwona Reczko 

Serce pęka  biedne dziecko już wystarczająca przeszła pewnie po stracie swojej mamy ;( teraz 
to.... Ci ludzie nie mają serca ?! Nie rozumiem tego Polskiego Prawa !! Chora sytuacja !! Przez która 
właśnie takie niewinne istoty jak ta dziewczynka muszą cierpiec !!! A ojciec teraz się znalazł ??!!! 
Gdzie był wczesniej !!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 



 · 

1 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Jarosław Andrzej Olbracht 

Polski sędzia zdrajcy polskiego narodu.Ines sama się rozprawi że swoim ojcem zadźga go. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

6 

 

 

 

Grzegorz Kamiński 

Poszła gruba kasa dla sędziego i adwokatów jak nie wiadomo o co chodzi... Normalny sędzia brałby 
pod uwagę dobro dziecka.. Kuratorzy to kur.. yyy jak i mops który handluje dziećmi o tym się nie 
mówi... Dramat gdzie jest granica ludzka ! Jeżeli dziecku stanie się coś u tego ojca powinni wszyscy co 
brali w tym udział i byli za tym aby je oddać zostać postawieni do odpowiedzialności!!! 

 22 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

3 

 

 

 

Marta Chymkowska 

To się w głowie nie miesci!!!!!! Przecież te dziecko będzie miało traumę na całe życie  nasz system 
sprawiedliwości mocno kuleje. Niech ktoś coś z tym zrobi:( znam rodziny adopcyjne które kochają nad 
życie swoje dzieci i są szczęśliwi. Jak można przedkładać geny nad dobro dzieci  

 1 dzień 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

3 

 

 

 

Lucyna Lucia 

Co za skur....yny jak sąd na to pozwolił 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

4 

 

 

 

Renata Skóra 

Kuźwa nie wierzę .Kochany Tatuś się pojawił ciekawe czego chce? 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

5 

 

 

 

Sib Magdalena 

Kara więzienia dla tych psycholów, którzy się na to godzą biedne dziecko 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

4 



 

 

 

Elżbieta Ochmańska 

Ten człowiek za to zachowanie powinien być ukarany jak można szarpać dziecko to przemoc jest 

Nie do wiary co się dzieje 

I przyzwolenie na to jest 

Tragedia 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

Bożena Czarnik odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

8 godz. 

8 godz. temu 

 

 

Agnieszka Miedzinska 

Ale mnie to wkurwia są osoby na tym świecie kture chcą kochać dzieci szczerze a kurwa władza 
zawrze pod górkę to co lepiej za pare miesięcy dogodnie słyszeć nie daj Boże zmarła 



 

 

Tenor 

 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

 

 



Bożena Wyromb 

Myślę że normalny kochajacy ojciec ma prawo do swojego dziecka lecz nie w ten sposób..Powinien 
zabierać dziecko najpierw na ferie na święta na wakacje ..Ułożyć swoją relację z córką. To co Ci dorośli 
sąd ,adwokatka ,ojciec zrobili z tą dziewczynką to niewyobrażalna tragedia dziecka i nigdy nie 
powinna mieć miejsca .Po obejrzeniu tego materiału serce boli .  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

Hanna Pajor odpowiedziała 

 · 

7 odpowiedzi 

10 godz. 

10 godz. temu 

 

 

Barbara Łukaszuk 

No przeciez to jest farsa gdzie nasz”rzecznik do spraw dziecka” dramat naszego wymiaru 
sprawiedliwosci tak strasznie boli serce tak bardzo zal mi tej dziewczynki jak zwykle dorosli zgotowali 
jej straszna traume  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

Halina Cieślak odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Wieslawa Suchanek 

Tragedia dla dziecka.Głupia decyzja sądu i to polskiego. 



 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

5 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

3 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 

 

Anna EM 

Nie można tego oglądać… serce pęka na tysiąc kawałków. Uciekać tylko z dzieckiem, lewe papiery i 
ukrywać się. Bo uczciwych ludzi tak się traktuje. To jest życie w systemie. To są nasze Sądy … dramat 
!!!! I 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Agata Wróbel 

Boże kochany.Serce pęka jak nie winne dziecko traktują.Łzy same się cisną w oczach. 

Podobno liczy się Dobro dziecka a nie system górą. 

Moim zdaniem powinna być poddana psychologowi dziecięcemu w przesłuchana przez Sąd ,który ma 
wywalone na Dobro dziecka... 

Niech ten organ szlak trafi.Daj Boże że wróci w dobre ręce gdzie się wychowywała.. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



2 

 

 

 

Eva Schmid 

Dziewczynka zostanie sprzedana do burdelu jakich tysiace w belgii! Tu nie o milosc tylko o kase 
chodzi. Pieprzony sad rzady!niech tatus udowodni co z dzieckiem gdzie byl te 8 lat? I jakie warunki go 
uprawniaja co ma do zaoferowania?pieprzenie pani adwokat I co boja sie belgow uni czy bruxeli? 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

2 

 

 

 

Marta Omachel 

Boże błagam Cię spraw żeby ten ojciec okazał serce  dziewczynka powinna wrócić do domu , do 
babci, do tych kochających ją ludzi. Żaden kochający ojciec nie zrobiłby tego w taki sposób! 
Stopniowo wszystko powinien ,jeśli już . Nie tak!!! Serce pęka  skurwysyny !!! Tak nie można !!! 
Nieludzkie  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

2 

 

 

 

SebasƟan Nowotka 

Czy tam w ogóle pracuje ktoś kto ma instynkt zachowawczy wobec przemocy ..to jest kryminał dla 
tych którzy do tego doprowadzili ..a dwa sąd w Piasecznie ..no cóż pozostawia wiele do życzenia 
system jest nieudolny i być może odbije się to na mnie ... ale z tego sadu w piasecznie zrobiłbym 
szkołę dla dzieci większy pożytek by był 



 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Malecka Asia 

Co za pierdolony zwyrol ,jak można dziecku dokładać takich sytuacji .Nie zrozumiem bydlakow którzy 
patrzą tylko na swoje ja, a nie na dobro dziecka .Życzę Ci Dziecino żebyś zaznała spokoju i szczęścia 
tam gdzie Ty zechcesz  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Kasia Nowowiejska 

Wstyd mamy pseudo system sprawiedliwości. Jak to jest możliwe że w innych krajach dziecko i jego 
dobro jest najważniejsze. A u nas nikt się nie liczy z tym co jest najlepsze dla dziecka. Jestem 
przerażona tą sytuacją. To jest już duża dziewczynka i wiele rozumie. Wystarczająco dużo przeszła w 
swoim życiu i teraz kolejna trauma. Oby nasze pseudo sądy nie miały jej na sumieniu.. Niech 
pamiętają że karma wraca i tego im życzę. Bezduszne urzędasy 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

Ewa Filińska odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

11 godz. 

11 godz. temu 

 



 

Ewa VioleƩe Janiszewska 

z czalym szacunkiem ..ale tak reagujace dziecko o ile nie jest autystyczne i zaburzone inaczej to ZLE 
swiadczy o tej adopcyjnej matce histeryczce i dobrze ,ze sad im zabral to dziecko ..widac jak tam tym 
durnym glosem jeczy "prawie po podlodze ja ciagna "-histeryczki opiekunki zawsze wywoluja strach w 
dzieciach .rodzic i opiekun przede wszystkim ma byc stabilny .. 

gdyby ona byla dobra opiekunka dziecko (o ile nie ma autyzmu i geby nie drze ,bo tak )-to zwyczajnie 
jest przesiakniete emocjami z domu i histeria tej baby . 

dziekuje pozdrawiam . 

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

3 

 

Ma Stel odpowiedział 

 · 

4 odpowiedzi 

10 godz. 

10 godz. temu 

 

 

Ewa Czerniak 

Ojciec 8 lat się nie interesował dzieckiem a teraz jak już odchowana dziewczynka to ją zabiera wbrew 
jej woli nie mając z córką żadnej więzi.A co jak to jakiś pedofil ? Bo tacy też mają dzieci i rodziny.Kto 
temu dziecku pomoże w obcym kraju.!? Ten Sąd nie kierował się dobrem dziecka tylko nakazem 
obcego Systemu Prawnego. Przecież ona go nie zna wręcz znienawidzi bo zburzył jej bezpieczny 
ŚWIAT a na co on liczy że z dnia na dzień go pokocha? Albo coś ma z głową nie tak albo chcę na niej 
zarabiać od państwa w swoim kraju.??? Ewidentnie ma w tym jakiś cel a krzywda się dzieje widać na 
filmiku. Chory system i Sąd przyłożył do tego rękę trauma na całe życie, biedne dziecko 

 

 6 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 



 

 

Marta Stachura 

Rozumiem, ze powinna byc z tata a nie z obcymi ludzmi, ale czemu ta zmiana nie dzieje sie stopniowo, 
delikatnie? Najpierw odwiedziny, potem zabieranie na kilka godzin, weekendy itd Straszna trauma 
nawet dla doroslego czlowieka, a co dopiero dla dziecka ..... 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

Paweł Synowiec odpowiedział 

 · 

3 odpowiedzi 

 

 

Joanna Wysocka-Robak 

Dziecko prosi o pomoc i jej nie otrzymała. Ten krzyk przeraźliwy tej maleńkiej 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Anna Orzechowska Caputo 

Co za gnoje  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 



 

Ilona Bryła  ·  

Obserwuj 

Tak krzywdzą dzieci  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Blanka Pawliszewska 

Boże widzisz i nie grzmisz… nie mogę na to patrzeć… Łzy i złość mnie ogarnia. Jak można było do tego 
dopuść, tak na siłę wyrywać dziecko z ramion ludzi, których ona kocha…to jawna przemoc! To jest kraj 
prawa i sprawiedliwości? Co za potwory! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

Aleksandra Pietrowska odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Damian Kupczak 

Każdy tu się oburza że taki wyrok! Ma ojca więc trafi do ojca! Dużo jest spraw i takich matek co 
dziecko odseparowuje od ojca i te dziecko stawia przeciwko ojcu bo jej partner nie robi nie postępuje 
tak jak ona tego sobie zapragnęła! 

 22 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 



 

 

Agnieszka Aga 

Kasa rządzi ,przekupstwo, nie było sprawiedliwości, nie ma i nie będzie niewinnych karzą a bandziory 
chodzą pojeb.... ny rząd tyle lat ustalał prawo byli bezkarni ,zanim to się zmieni niewinne dzieci będą 
tak odbierane bo kogo to obchodzi tatuś se przypomnial że ma dziecko po latach Ciekaw czy po 
odebraniu ktoś się zainteresuje tym dzieckiem co z nią jest od dnia odebrania w jakim stanie 
psychicznym i fizycznym. Patologia prawa 

 7 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Marta Siwiak 

Co to za sąd w Piasecznie taki bezduszny? Przecież na pierwszym miejscu powinno się stawiać dobro 
dziecko! Ojciec nie był zainteresowany córką, teraz mała przeszła taką traumę związaną z 
przymusowym odebraniem. To jest chore! Gdzie jest Rzecznik? Monika Horna-Cieślak czy może się 
Pani wypowiedzieć? 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Kamila Perska 

Temu babsztylowi co mówi że nie ma żadnych przeciwskazań zeby ojciec opiekował się dzieckiem 
puszczalabym całymi nocami pod domem krzyk tego dziecka i wołanie o ratunek. Dla mnie ten facet 
nie tylko nie jest ojcem ale też nie jest człowiekiem to jest bydle nieliczące się z uczuciami. Nie 
powinien mieć pod opieką nawet zwierzęcia. Nie da się zmusic nikogo do kochania z dnia na dzień. 
Takie podejście powinno z marszu dyskwalifikować delikwenta. Wszyscy tam nagrani pozwalający na 
takie siłowe przejęcie powinni natychmiastowo dożywotnio być pozbawieni wykonywania zawodu. 
Straszna trauma dla dziecka tego juz sie nigdy nie naprawi zostanie na całe życie. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



 

 

 

Magdalena Pelc 

Jak można tak postąpić nie licząc się z tym dzieckiem. Dziecko to nie towar na bazarze..trauma dla 
dziecka na całe życie..ktoś powinien się tym zainteresować..Boże.. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

2 

 

 

 

Ilona Kroj-zywica 

Rodzina zastepcza….!!!!…. Szkoda ze zaden tego nie rozumi i ze to tej dziewczynce od poczatku sie nie 
powiedzialo….!!!! … ja mysle ze kazdy zrobil olbrzymi blad …. Ojciec jest ojcem !!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

Urszula Nikołajuk odpowiedziała 

 · 

2 odpowiedzi 

 

 

Małgorzata Spigiel-Wojtyńska 

Boże to się w głowie nie mieści,......... 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



 

 

 

Dorota Wojtczak 

Dobra rodzina bardzo dobra rodzina 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Mary Sia 

Wszyscy Ci którzy tak potraktowali to dziecko zasługują na dużą kara.Podejscie w taki sposób do 
dziecka w czasie zabierania go ,budzi grozę.A co z dobrem dxiecka???????????????? FARSA NA 
PISMIE!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Magda Rabajczyk 

Tego się nie da oglądnąć nie płacząc, ludzie spytajcie dziecka czego chce a nie róbcie jej takiej 
krzywdy. To już duże, mądre dziecko! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Ewa Grzywacz 



I to się nazywa dobro dzieci 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Joanna JT 

Boże......co się dzieje w tej Polsce !!!!jak sąd może tego nie widzieć....jak można taki los jej zgotować i 
nie brać pod uwagę listów....tego o czym mówi dziewczynka..jej środowisko.......często rodzina to nie 
krew......a miłość ,wsparcie, dobroć niewiarygodne!!!!!!!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

 

Monika Bartosiewicz 

Patologia polskiego systemu.! Nie mogę na to patrzeć  Biedactwo narażone na stres i takie 
przeżycia w tak młodym wieku  Osoby , które są za to odpowiedzialne powinny do końca życia 
słyszeć krzyk i wołanie o pomoc , niech im to sen z powiek spędza każdej nocy! Jak w tak drastyczny 
sposób można odbierać dziecko... Dziewczynka będzie miała traumę do końca życia  przerażające w 
jakim chorym Państwie żyjemy! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Helena Golińska 

Sędzia który wydał taki wyrok, nie kierując się dobrem dziecka, powinien odejść z zawodu. Masakra, 
co się wyprawia w polskich sądach. A odbieranie dziecka rodzinie w ten sposób, ten krzyk Ines, 
masakra. 

Babo pierdolnięta, co ty mówisz, krzyk dziecka, to dobro? 



A czemu Ines nie została przesłuchana? 

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

 

Paulina Tomaszewska 

Co się dzieje teraz z dziewczynką? To straszne to straszne  serce pęka 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 

 

 

 

Wanda Osowska 

Jezu Chryste.....  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Maya May 

Mam nadzieję że tragedia rodzinna spotka tych którzy wydali taką decyzję żeby poczuli ten ból 
.Amen  

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 



2 

 

 

 

Hanna Kaminska 

Prawo jest dla bogatych tu nie obchodzi nikogo dziecko a sąd to śmiechu warte 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Aga Zio 

I to jest kurwa nasz kraj. Wszystko w rękach sprawiedliwości . Zależy od jednego człowieka, jego 
poglądów i humoru. Życzę tym co brali w tym udział samych nieprzespanych nocy i wyraz twarzy tej 
dziewczynki y każdym odbiciu lustra. 

 20 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Grażyna Jarzynska 

Przecież to dziecko zostało już traumy przez dorosłych ludzi bez serca, sąd tak samo nakazał siła 
zabrać dziewczynkę tym ludziom co się nią opiekują od lat i ją kochają a ona ich, ojciec dopiero teraz 
się odezwał, żeby zabrać córkę do siebie, jak by mu zależało na dobru swojej córeczki to by na to nie 
pozwolił żeby dziecko tak przez niego cierpiało, nawet moje serce pękło na widok jak dziewczynka 
krzyczy ratunku żeby jej nie zabrali od tych ludzi którzy ją wychowują,medy zajebany nie mam słów na 
to co wy robicie temu dziecku, dajecie spokój jej,mama jej zmarła a wy gnebicie to dziecko jesze 

 19 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 



Marta Anna Dyc 

To co zrobili zniszczyło już świat dziewczynki co już zawsze odbije się na psychice dziewczynki która już 
los skrzywdził tym że mama umarła i cudowni ludzie dali dziewczynce miłość opiekę wychowanie 
zniszczyli całą tą trójkę ! 

Kto odpowie za konsekwencje ty ego co zrobili tej niewinnej dziewczynce . 

Ile jeszcze razy dzieci zostaną wyrwane ze swoich dobrych domów tylko dlatego że ktoś kto przez tyle 
lat nie interesował się własnym dzieckiem nagle sobie przypomniał o córce GDZIE BYŁ TEN TATYS 
PRZEZ LATA !!! Skurwysyństwo to za małe określenie jak zniszczyliście psychikę tej dziewczynki w 
sposób nieodwracalny !!!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Żaneta Grodkowska 

Nie patrzą na dziecko 



 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 



 

Katarzyna Szulczewska 

Krzywdę dziecku robią jak tak można w taki sposób odbierać siła .brak slow 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Dorota Barbara 

Nazwiska tych „specjalistów” którzy wzięli pieniądze za opinię że dziecko może być zabrane ze 
środowiska w którym czuło się bezpiecznie powinny być podane do publicznej wiadomości. Niech za 
takimi decyzjami nie stoi nakaz tylko konkretne nazwisko człowieka , który go wydał. 

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Beata Chomiuk 

To jest skandal co się wyprawia tam gdzie dziecka trzeba wysłuchać i to jeszcze 8 letniego nie robi się 
tego ...czy nasze sądy są ślepe i bezduszne czy tata ma kasę aby przekupić kogo trzeba ...skandal i aż 
się płakać chce na taką niesprawiedliwość i przemoc względem dziecka  

 11 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Comppress  ·  

Obserwuj 

Co za sądy  co za Ojciec  

 1 dzień 

 Lubię to! 



 Odpowiedz 

 

 

Aldona Michalak 

A tak było 4 lata temu: 

hƩps://www.se.pl/.../dramatyczna-walka-o-4-latke-nie... 

 22 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Kamila Fec 

Zmienić to prawo żeby dziecko nie stawało się własnością rodzica dziecko to nie towar 8 lat miał 
gdzieś dziecko a teraz dla pieniędzy pewnie chce zabrać dziecko wogule nie patrzy na dobro dziecka 
,dlaczego nie chce się pierw z nim zapoznać.W sądach bierzcie pod uwagę zdanie dzieci!!! Dziecko wie 
czego chce !! Wie przy kim mu dobrze mam nadzieję że to dziecko zostanie w tej rodzinie a ojciec 
pierw będzie chciał się zapoznać dzieckiem! 

 21 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Anna Walczuk 

Ale kaleczą te dzieci 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Magdalena Kulbat 



Podobne problemy mam ja z synem, tylko że w tym przypadku uciekłam z UK do Polski od 
przemocowca. W UK nie chcieli widzieć przemocy i wszystko było zamiatywane pod dywan, uciekłam 
do Polski wołać tu o pomoc lecz polski sąd nakazuje wracać dziecku z powrotem do kata. Wszyscy 
zainteresują się nami dopiero gdy stanie się tragedia. Zawsze tak było że gdy stanie się najgorszy 
scenariusz wtedy wszyscy niby ci uczeni się znajda 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

3 

 

 

 

Viola Strzałkowska 

Hańba dla tych wszystkich ludzi. Nie macie serca wykonując takie bezduszne rozkazy? 

Czy już jesteście robotami? 

Czy nikt nie widzi że ojciec nie kocha skoro pozwala na takie akcje? 

Może przeczytajcie sprawozdanie biblijne i dwóch kobietach i Salomonie. 

Wstyd i hańba dla sądu, policji i urzędników 

O ojcu nie wspomnę … 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Jadwiga Fastnacht 

Co to ma znaczyć!!! To jest sąd? Coś chyba jest "na rzeczy". Sprawa wydaje mi się mocno 
podejrzana!!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 



Anna Mańkowska 

To jest okrutne w stosunku do dziecka, a gdzie są w tym wszystkim PRAWA DZIECKA, czy sąd pochylil 
sie nad najmbiejszą i najwazniejszą istota ludzką, czy tylko wypełnił oczekiwania ojca. Straszne, 
okrutne, potępiam wyrok decyzji sądu. Powinno wszystko odbywać się stopniowo, skoro ojciec ma 
prawa do dziecka. Taki okrutny los zgotowali niewinnemu dziecku.  

 19 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Barbara Kania 

To zbrodnia doskonała dokonana na tym biednej dziewczynce nie płaczę tylko ryczę co to za ludzkość 
żeby tak się. znęcać na niewinnym biednym dziecku gdzie żyła jak w raju.Przecież ta policja mogła jej 
nie zabrać ale oni jak SS prawo prawem ale ja bym tego nigdy nie dokonała.Zasrany tatuś jakiś łotr od 
którego żona uciekła i jeszcze dają mu dziecko .Dziecko które go nie zna .Na jakiej planecie my żyjemy 
.Brak słów . 

 11 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Kosiń Dariusz 

TO JEST PATOLOGIA I TYPOWO POLSKIE PRL-OWSKIE PODEJŚCIE. Wszystkim linczującym tu faceta 
przydałaby się taka lekcja życia. Odebrać wam dzieci wywieść do innego kraju oddać w ręce obcych 
,poczekać choćby rok aż dziecko się przyzwyczai do nowego miejsca np. Hiszpanii, dać wam widzenia 
raz na dwa tygodnie (zobaczyli byśmy ilu z was by latało) a jeśli by was nie było stać albo praca itd, 
mówili by o was ze się nie interesujecie i wtedy wy walczcie o powrót własnego dziecka a wszyscy do 
okola będą was linczować, ze to wy jesteście jebnięci bo chcesz odzyskać własne dziecko. wam to 
nawet chronologia nic nie mówi... beznadziejne to społeczeństwo jak i cala tv... 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Agata Romanowska 



To jest tak zwane" dobro dziecka "...finanse robia swoje. Walcze o dzieci bezskutecznie, dowody nie 
maja najmniejszego znaczenia, ale klamstwa w sadzie uznawane sa za prawde, a najgorsze jest psucie 
w glowie maluchom i razace faworyzowanie corki odbija sie negatywnie na synku. Jedynie pozostaja 
mi media bo sad idzie za" tatusiem". 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

Ma Stel odpowiedział 

 · 

1 odpowiedzi 

10 godz. 

10 godz. temu 

 

 

Artur Drozdowski 

Ojciec biologiczny ma pierwszeństwo nad opieką na swoim dzieckiem tak jest wg prawa. Ale ojciec to 
kawał s.......na powinien odpuścić. I dziecko powinno zostać w Polsce. Dziecko do dotychczasowej 
opieki w rodzinie zastępczej. 

 19 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Wojciech Panaszczuk 

Czysta patologia skoro dziecko chce być przy matce to sąd powinien być po stronie dziecka ale 
wiadomo sądy skorodowane im więcej kasy dasz to wszystko się załatwi dzisiejszym światem żądzą 
pieniądze nasze pieniądze jesteś kimś nie masz ich to jesteś nikim biedakiem wieśniakiem nic 
niewartym tylko nieliczni zostają przy tobie mimo biedy 

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 



 

Mar Tens 

Popłakałam się….. tatusiu właśnie straumatyzowales swoją córkę. Oby udało jej się wyjść z tego 
kiedykolwiek  

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Żyj Tato 

cierpienie z sądu... 

hƩps://wiadomosci.gazeta.pl/.../7,114883,26090672,biuro... 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Maria Michalkiewicz 

Jakie to podle ,bezduszne ,tak właśnie robi się dla dobra dziecka ,trauma,nikogo nie obchodzi co 
dziecko czuje ,to wina kuratorów, tam gdzie naprawdę piwinni interweniować to ich niema ,zabierają 
dzieci bo chcą zaistnieć ale chyba swoją podłością i znieczulica .Krzywdzą dzieci. Zastanówcie się co 
robicie ,jaką krzywdę robicie cięciom,.Wasza podłością nie ma granic. 

 12 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Marianna Barszczewska 

Nikt nie liczy się z uczuciami tego biednego dziecka , gdzie są odpowiednie organy i władza czy ktoś 
zapytał gdzie chce być ta biedna bezbronna dziewczynka.Masakra i porażka odnośnie sądów i władz 
kuźwa kupa g.... i wodorosty ,jest gorzej niż źle.Coz nasza kochana Polska . 

 12 godz. 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Dorota Koman 

Żeby niewiem jaki był wyrok policja jak by miała sumienie nie odbierała by dziecko siło a wogule sond 
powinien dziecka spytać z kim che być 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Dawid KO 

Prokuratur generalny powinien tutaj zareagować i przeprowadzić nadzwyczajną interwencję 
zarządzając ponowne rozpatrzenie sprawy przez sąd wyższe instancji aby wziąść pod uwagę potrzeby i 
wolę dziecka! Ale o czym ja marzę, przecież to Upolityczniona Prokuratura Tuska i Bodnara a oni mają 
na takie sprawy wywalone. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Kasia Stanowska 

Szok! I niedowierzanie ! Skurwysyństwo polskich Sądów !!!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Małgorzata Pękala 



A policjanci ci co wynosili siłą dziewczynkę to najgorsze sort jaki można się spodziewać wstyd panowie 
s jeśli macie dzieci w jej wieku niech krzyczą tak jak ona żeby wam mózgi wypłynęły za cierpienie tego 
dziecka 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Barbara Woźniak 

Bardzo dziwne, dziewczynka urodziła się w Polsce, matka małej nie zalegalizowała związku z pewnych 
przyczyn, wróciła do Polski i samotnie ( bez partnera)wychowywała córkę.A teraz takie zawirowania, 
przecież ojciec nie chciał małej, nalegał na aborcję ale matka dziewczynki odmówiła przerwania ciąży 
(wcześniejsze reportaże) a tu teraz taka miłość ze strony ojca. Jak nie wiadomo o co chodzi to 
zapewne chodzi o kasę. 

 20 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Krysia Krystyna 

Co za syraszne jak można nie słuchać dziecka przecież ma zdanie 8 letnie dziecko. 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Malwina Iwona 

Cos strasznego co to dziecko przeszlo!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

2 



 

 

 

Katarzyna Kępińska 

Boże!!! Masakra !!! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Dorota Fernando Ziółkowska Greco 

Nie da się na to patrzeć. Nie wspomnę o psychice dziecka niech kuźwa politykom i władzom zabiorą 
dzieci zobaczymy jak te ludzie bydło bez serca by się czuło.Wstyd i hańba  

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Sylwia Bojarczuk 

Mam nadzieję że osoby które wydały taki wyrok i które uczestniczyły w tak okrutnym ,przymusowym 
wyniesieniu tego biednego dziecka,wszystkie te osoby nie zaznają już nigdy spokoju ani spać 
spokojnie już nigdy nie będę.HAŃBA!!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Żaneta Fortuna 

Co to ma być, gdzie jest mediacja, gdzie jest dbałość o psychike dziecka, gdzie jest rzecznik praw 
dziecka (pisze celowo z malej litery gdyż nie zasługuje na tytuł) ja się pytam, dlaczego komuś kto po 



smierci matki dziecka nie interesował sie jej losem Sąd przyznaje dziecko. Dlaczego nie ma uwaznosci 
na to czego potrzebuje dziecko???? Wstyd mi że żyje w takim kraju 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Malecka Asia 

Walczcie o Nią ,nie zostawiajcie Jej  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Magdalena Sedlak-krzyzanowska 

Cos okropnego jak można dziecko traktować jak przedmiot . Gdzie jest godność dziecka jej potrzeby . 
Przede wszystkim to jest niedopuszczalne by w ten sposób niszczyć psychikę dziecka i jej całe życie. 
Gdzie są sady by pomóc a szkodzić 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Gres Karam 

To jest barbarzyństwo! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 



 

Ania Ant 

I to właśnie jest chore . Patologia wychowuje dzieci nic im nie robią ,obcokrajowiec który się znęcał 
nad matką,aż musiała uciekać teraz od tak siłą odbiera dziecko ,bo może . Co to jest za spredliwość . 
Serce rozrywa jak słyszy się rozpaczliwy krzyk tego dziecka . Jak tak można gdzie oni mają sumienie ! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Aleksandra Bilińska 

Tym wszystkim którzy zdecydowali o takim losie dziewczynki życzę aby w każdym dniu swojego życia 
myśleli o tym dziecku i tym co jej zrobili,to są potwory w ludzkiej skórze ,kiedyś oni sami staną przed 
SĄDEM 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Leszczyński Przemysław 

Ta dziewczynka najpierw straciła matkę,później stwierdzili że babcia tego nie ogarnie.Dostała się do 
rodziny zastępczej. W której się dobrze czuje i jest kochaną.Posłuchajcie głosu dziecka!!!. 

 15 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Łukasz Patoka 

Burak słów co za debile 

 7 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 



 

 

Alina Ślotała 

Dlaczego Ojciec sam nie zabrał córki tylko posługuje sie Policja ?????Co to za Ojciec co przez 8 lat nie 
kataktuje sie z dzieckiem .Zwłaszcza po smierci matki 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

Izabela Gwozdowicz odpowiedziała 

 · 

1 odpowiedzi 

 

 

Kazek Dec 

Bo tak to jest jak się głosuje na Po i holowanie itd to teraz tak jest tylko kasa się liczy i Ziobro dobrze 
zrobił żeby karać sędziów 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Gabriela Dzieża 

Może mnie zlinczujecie. Ale kochający rodzic nie naraziłby dziecka na takie coś. Nawet gdyby był tym 
"poszkodowanym", któremu niesłusznie odebrano by dziecko- odłożyłby swoje uczucia na bok i zrobił 
wszystko by taki proceder nie był dla dziecka tak traumatyczny. Tu dziecko jest "co najmniej" 
nieprzygotowane na to co się dzieje, to skrajnie obrzydliwe ze strony matki. Powinna je co najmniej 
uprzedzić, a w trakcie zapewniac, ze będzie ok.to jest nagrane pod publiczke kosztem dziecka. 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

Izabela Gwozdowicz odpowiedziała 

 · 



1 odpowiedzi 

 

 

Klaudia Michalska 

Tata biologiczny powinien stopniowo poznawać córkę, a córka taty i małymi krokami wszystko a nie 
tak drastycznie. Czemu patologi tak nie odbierają dzieci 

 19 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Zofia Grodzka 

To jest największe okrucieństwo robić dzieciom taką krzywdę dziecko wtakim wieku wie kto najlepiej 
się nim zaopiekuje jego głos powinien się liczyć 

 20 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Aleksandra Judek 

Niech ich szlak trafi.Trudno to oglądać .To nie jest prawo . 

 23 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Romina Szannela 

Serce peka brak słów  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 



 

Agnieszka Maruszewska 

No popierdoleni wszyscy co narażają dziecko na taki stres i przeżycia . No szok biedna dziewczynka 
serce pęka!!! Będzie miała już w psychice do końca życia!!! A gdzie był tata do tej pory się pytam!!! 

 1 godz. 



 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Barbara Brzezinska 

W glowie sie nie miesci. Czy dzieci nie maja praw ????? Jaki to ojciec, ktory nie mial z dzieckiem 
kontaktu i nie obchodzi go, ze dziecko ma i bedzie mialo traumy ????? To jakis psychol, ktory kontakt z 
dzieckiem wymusza sila !!!!! W takie rece dziecka sie nie oddaje, bo dziecko potrzebuje i ma prawo do 
milosci i poczucia bezpieczenstwa. Ta mala dziewczynka doznala ogromnej traumy i brutalnego 
traktowania wrecz gwaltu od strony doroslych, ktorzy powolali sie na prawo. To jest bezprawie.Gdzie 
sa psycholodzy, zeby ocenic stan emocjonslny tego dziecka i stanac w jego obronie. Niech was pieklo 
pochlonie wy bezwzgledne diabelskie nasienia 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Monika Szymańska 

Nie wierzę ! Straszne ! 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

 

Tomek Romanowski 

zależy jaki tata 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 



Wieslawa Kirch 

Jak Tak Mozna gdzie w Polsce dziecko ma prawo a co chce dziecko to nikogo nie interesuje ja Mialam 
to Samo ojciec ma dziecko w dupie Zeby chcial to dawno by do dziecko kontaktu szukal dziecko 
dorosnie bedzie zlamane okropnie ze dziecko nie ma Praw  

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Marzanna Chmura 

Tak jest tylko w Polsce nasze kochane Sądy nie chodzi o dobro dziecka 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Marek Alex Rosiak 

Takie jest właśnie polskie prawo do dupy z taką polską i takim prawem !!! 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Tomek Romanowski 

ja prxeźyeam to jako tata ale odwrotnie 

 2 dni 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Agata Bombik 



udostępnia wszystkim zobaczcie co się dzieje na świecie dobrej rodzinę zabierają dziecko a 
patologicznym rodzicam nie zabiera bo się boją w Polsce jest po prostu znieczulica po prostu 
masakrą  trzeba coś z tym zrobić w końcu proszę to opublikować 

 13 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Beata Ratowska 

Instytucje i dorośli ludzie dosłownie torturowali to dziecko , bezduszność , brak serca i brak 
zaangażowania w uczucia dziewczynki , traktowanie przedmiotowe , każdy kto to zobaczy nie będzie 
spał w nocy bo rozrywa serce 

 1 dzień 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 

 

Re LiWo 

Horrrrrror Horrrrroorrr  

To straszna podłość ...można to było zrobić zupełnie inaczej nie tak brutalnie... 

Patrzenie na te brutalne sceny wyrywania bezbronnego dziecka wywołuje u mnie jako dorosłej 
traumę. 

 9 godz. 

 Lubię to! 

 Odpowiedz 

 Edytowano 

 

 

Alicja Czopek 

A gdzie ten tata przebywal 7 lat.Pewnie dorwal bezplodna kobiete i dziecko potrzebne."Przedmiotem" 
zywym salon udekorowac,a glosem rozweselic katy.Ja nie widze milosci ojcowskiej tutaj. 

 23 godz. 

 Lubię to! 



 Odpowiedz 

 

 

Julia Kajdan 

To dziecko będzie miało traume do końca życia. Jak ja słyszę, że chodzi o dobro dziecka, to mi się nóż 
w kieszeni otwiera. Nigdy nie chodzi o dobro dziecka. Szczególnie w tej sytuacji. Nie chce myslec co to 
dziecko przeżywa i będzie przeżywać. Do konca życia będzie sie borykac z problemami 

 


